
Bestyrelsemøde d. 06.11.17 
 
Tilstede : Katrine, Andrew, Nadia, Anita, Marianne, Mette, Hanne,Agnete og Sanne  
 

1. Referat fra sidst godkendt 
 

2. Vinduer i stalden( det er af sikkerhedsmæssige grunde besluttet,   at hvis man har kæde med ting 
på sin boks,  har man lukket vindue! Eller hvis man vil ha åbent vindue, har man ingenting 
hængende !) 
Julepynt skal op inden springstævnet d. 25/26-11 (Mette + Sanne ) 
 

3. fællesmøde på Gribskov, alle 6 rideklubber var repræsenteret  
Distrikt 2 indkalder til et møde d. 18.01.18, hvor de fastlægger stævner for 2 og 3 kvartal  
Vi vil gerne ha et jubilæumsstævne i uge 27 og ringridningsstævne i august. 
Lyserød lørdag i  okt, ideer hertil. 

 
 

4. Kassere : regnskabet se fornuftigt ud. 
 

5. islænder vil gerne leje ridehuset i vinterhalvåret  hver lørdag fra kl. 12.00-14.00  
 

6. der har været møde, hvor der er ønsket stævner i 2 og 3 kvartal ønsket i uge 27 til jubilæumsugen. 
 

7. Miljøtræning den 8/10, stor ros 
 
vores tag på det store ridehus er ved og være færdig, der bliver kørt sold på udendørs banerne 
snarest 
 

8. Vi er nød til at ha en dag med spring rep og vurdering af hvad vi mangler til spring. 
Vi skal ha lavet vores huller i vejen. 
Vi skal ha salt i vores ridehusbund 

 
Næste møde den 11/12 17 
 


